
Vragen voor vragenhalfuur 
 
 

Datum: 5 november 2013 
Aan: wethouder Verbraak 

Registratienummer: VRU/06-11-2013-01 
 

Datum agendering: 6 november 2013 

Steller vragen: Ad Mol Fractie CDA  
 

Onderwerp: Het voetpad op Bovendonk 

 
Toelichting:  
 
Ons bereikte signalen van verontruste bewoners, dat de gemeente het voetpad aan de 
Noordzijde van Bovendonk wil verwijderen vanwege te grote onderhoudskosten. Het gaat hier 
om het voetpad dat straks de nieuwe vestiging van het Da Vinci College gaat verbinden met 
de moestuin. Datzelfde DVC gaat de moestuin aanleggen en bewerken naast het Gertrudis 
College in de wijk. 
We hebben daarover de volgende vragen: 
 

 
Vragen: 
 

1. Bent u serieus van plan dit voetpad op te heffen? 

2. Is het u bekend dat zowel betrokken bewoners als de genoemde school dat geen goed 
 idee vinden en is er nog een kans dat dit voornemen herzien kan worden in het belang 
 van de gebruikers en omwonenden?  
 We denken dus vooral ook aan de wellicht dagelijkse loop die zal gaan ontstaan van 
 het DVC naar de tuin. 
 

Ondertekening, 
Ad Mol, namens de fractie CDA 

 
 
 


